
Gjeving vel, - referat fra styremøte 02.05 2023 

Tilstede: Aasulv Løvdal, Frode Hansen ,Svein Hjort Olsen,Lisbeth Solberg, ,Arild Tansø, Ragna 
Marie Haugland .        Forfall: Bjørn Inge Hansen og Charlotte Lindvik. 

Saksliste: 

1. Bli kjent med hverandre :  Vi tar en runde rundt bor og presenterer oss selv. 
 

2. Protokoll fra årsmøte. Tilføyning: Egenkapital for Langheihytta. I tillegg sjekkes 
økonomitallene fra Badehuskomiteen med Ingrid Scheen. Protokollen leveres for 
godkjenning til valgte medlemmer på årsmøte. 
 

3. Medlemsliste. Kan vi får flere medlemmer? Vi går igjennom medlemslista hver for 
oss og sender evt. rettinger på mail til Frode. Det hadde vært en fordel å ha mailadr. 
Til alle da det er kostbart å sende ut kontingent som post(ca kr 30). Noen betalte 
kontingent etter mottatt brev, men ikke alle. 
 

4. Oppdatering av nettsiden. Erlend/ Ida har ansvaret for dette. De må bare få tilsendt 
endringer(ansvar: Ragna Marie).Obs. oppdatering av styret, økning av 
medlemskontigenten fra 2024, sjekke om utleieprisene for Grendehuset er lagt inn( 
Ansvar: Grendehuskomiteen). 
 

5. Status på foldere/ infoskilt.  Vi enes om at vi trenger noe mer tid og hente  erfaring 
hos andre som har gjort noe lignende. Dette er en stor utgift ( Ca kr 60.000) som 
Gjeving Vel ikke klarer alene. Er det mulig å søke om eksterne midler? Hva med å få 
med Risøya og Turistforeningen? Vi ser på utkastet til folder og registrerer at flere 
sponsorer er på plass, men vi trenger flere. Ida Haugen kontaktes for mer 
informasjon. Det er også ønskelig å høre hvordan Sandøya har fått det til. Vi enes om 
at vi tar en tur til Sandøya/ Linn Zwilgmeyer for mer inspirasjon. 
 

6. Utplassering av benker. Benkene står klar i Bergendal for avhenting.Benkene blir 
foreløpig kjørt ned til Grendehus og blir stående der til over 17.mai( ansvar : Aasulv 
og Bjørn Inge). 
 

7. 17.maikomiteen 2023. Leder/ sekretær i fjorårets komite har tatt ansvaret og årets 
komite er allerede i gang! Så feiring blir det! 
 

8. Eventuelle andre saker. Det nye styret tar over flere pågående saker som 
videreføring av fortau, belysning, reduksjon av fartsgrenser, sti over Svaen, Daleheia 
utbygging. Noen saker må nok fortsatt purres på da dette ligger hos kommune / 
fylke. 
 
Neste møte: Tirsdag 30.mai kl.18-19 på Sandøya. Vi avtaler samkjøring. 
Ragna Marie Haugland,referent. 



 
 

 


